
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 20. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 23
Vil ministeren oplyse, hvor stor en andel af de studerende, som vil skulle tage den 1-årige 
kandidatuddannelse, der antages at ville benytte sig af de efteruddannelsesmuligheder, 
som regeringen lægger op til at garantere, jf. regeringsgrundlaget ”Ansvar for Danmark” 
side 21? Vil ministeren uddybe de beregningsforudsætninger, der er lagt til grund for 
omkostningsskønnet for brugen af efteruddannelse blandt 1-årige kandidatuddannede, 
både for det forslag som fremgår af regeringsgrundlaget og den tidligere regerings udspil 
” Danmark kan mere III: Bedre uddannelser og mere velfærd”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Victoria Velasquez (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Victoria.Velasquez@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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